
Zápis z jednání komise Zdravá Dvacítka a strategický rozvoj  

Číslo jednání: 5/2023 

Datum konání: 26. 9. 2023  

Přítomni: Hana Čížková (předsedkyně), Amália Klímová, Barbora Stýblová 

Hosté: Veronika Jáně, koordinátorka projektu Zdravá 20 a strategický rozvoj 

Jednání se konalo v Kulturně komunitním centru, Náchodská 754 od 17 hodin 

 

Body jednání: 

1. V. Jáně informovala přítomné o probíhajícím hlasování – participativní rozpočet. 

Hlasovat je možné do konce října. 

2. V. Jáně dále informovala o Veřejném fóru občanů, které se uskutečnilo 19.9. 2023.  

Za komisi se akce zúčastnily také Amálie Klímová a Hana Čížková a všechny 

konstatovaly, že účast byla minimální. Z následné diskuse o příčinách nezájmu občanů 

o tuto formu komunikace vyplynulo několik návrhů.  

- Rozdělit „fóra“ podle lokalit a konkrétních témat, konat je venku, na veřejném 

prostranství (dobrá zkušenost z jiných MČ) – V. Jáně 

- Hledat nové formy informování občanů o akci a jejím smyslu – H. Čížková 

- Zaměřit se na školní mládež a ve spolupráci s místními školami dát dětem prostor 

pro jejich nápady a názory – B. Stýblová 

- A. Klímová se pokusí v blízkém okolí jejího bydliště zjistit zájem „sousedů“  

o setkání a jaká témata by je zajímala. 

3. Posledním bodem jednání byl návrh předsedkyně komise ukončit pí Lence Friedelové 

členství v komisi Zdravá Dvacítka a strategický rozvoj. Důvodem je její 100% neúčast, 

bez omluvy, na všech dosavadních jednáních komise. 

 

 

Termín příštího jednání: středa 15.11.2023 od 17 hodin v Komunitním centru HP 

Zapsala: Hana Čížková 

 

 


